
 24/5/20         שלום לכולם,

 

 כמה עדכונים אחרונים מהארגון.

 

, העליתי את הנושא 26.4-ראשית, סיוע לחברי סגל שמחקרם נפגע: כמו שסיפרתי לכם במכתבי מה

והרקטור בישיבת סנאט קודמת, בעקבות יוזמות של חברות סגל, בפרט לאה ויטנברג, יועצת הנשיא 

פקטו מאפשר עצירת שעון -להוגנות מגדרית. אני שמח לספר שהרקטור הסכים לאשר מנגנון שדה

הקביעות בשנה אחת, והצעתו אושרה בישיבת הסנאט ביום חמישי האחרון. אני מניח שלשכת הרקטור 

 תשלח פרטים מדויקים בקרוב.

 

ונים השנה )בפרט, התחשבות בכך באותו עניין, ביקשתי מהרקטור יתר גמישות בדיווח על קריטרי

שכנסים רבים בוטלו או הפכו למקוונים, ובכך שרובינו נאלצנו להתאים את הקורסים שלנו להוראה 

 מרחוק(. אני מאמין שזה יאושר במהרה.

 

אני שמח לדווח גם שהתחדש המו״מ עם ההנהלה על הסכם הפנסיה הצוברת. אני מאוד מקווה שתהיה 

 הקרובים, אני מאמין ששני הצדדים קרובים מאוד להסכמה. התקדמות מואצת בשבועות

 

אנחנו מתחילים לחזור לשגרה. בפרט, צוות המשרד חזר לפעילות רגילה ועומד לרשותכם בכל דבר 

ועניין. תודה רבה לרונית, חלי ונאוה שממשיכות לשרת את הארגון במסירות. אני רוצה לספר לכם גם 

ל הבכיר, לחברי ארגון הסגל המנהלי שהמשיכו לעבוד מהבית שהודיתי, בשם כל חברי ארגון הסג

במהלך משבר הקורונה בחודשיים האחרונים, ובפרט לאנשי המחשוב: הן צוות אגף המחשוב  ובקמפוס

היחידה ללמידה מתוקשבת בראשותה של אסתי לוי. כתבתי לסגן  בראשותו של מולי צפריר, והן צוות

 מבורכת בשם כולנו.הנשיא למנהל ושיבחתי את פעילותם ה

 

לסיום, בקרוב )לקראת סוף יוני( נערוך אסיפה כללית שבה, בין השאר, נבחר שני חברים חדשים לוועד 

הארגון, וכן יו״ר חדש. קול קורא יופץ בקרוב, ואני מבקש מכולכם לשקול את הגשת מועמדותכם לוועד. 

 לנו, פעילות הוועד חשובה מתמיד.במיוחד בימים מאתגרים אלו, ולאור הקשיים התקציביים שמחכים 

 

 בברכה,

 

 שולי

 
--  

 פרופסור שולי וינטנר

 יו״ר ארגון הסגל האקדמי הבכיר

 אוניברסיטת חיפה

 

 

 

 


